
【學系可另外再自行新增學系專業性題目】 
【單面列印】 

銘傳大學學生校外實習滿意度調查表(實習機構版) 
親愛的企業主管您好： 

為瞭解本校學生在實習期間之表現，並持續精進教學品質，使各系課程規劃充分配合就業需求

，請撥冗提供您的評價與意見，作為本校未來發展及提供服務的重要參考，本問卷資料僅供學校內

部分析之用，資料絕對保密，敬請放心作答。填寫完畢後請繳交給學系(所)負責實習課程的老師，感

謝您的協助！ 

一、實習機構基本資料： 
1.​ 公司名稱：＿＿＿＿＿＿＿＿＿；公司統一編號(境外機構免填)：＿＿＿＿＿＿＿＿＿ 

2.​ 填表人姓名：＿＿＿＿＿＿部門及職稱：＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿ 

3.​ 實習生姓名：＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿填表日期：＿＿＿＿＿＿＿ 

二、實習課程滿意度： 

題目 非常滿意 滿意 普通 不滿意 非常 
不滿意 

1.實習合約之簽訂情形 □ □ □ □ □ 

2.實習輔導教師訪視情形 □ □ □ □ □ 

3.實習課程對實習機構之助益 □ □ □ □ □ 

4.實習課程整體滿意度 □ □ □ □ □ 

三、實習學生滿意度： 

題目 
非常 
滿意 滿意 普通 不滿意 非常 

不滿意 

1.團隊合作能力 □ □ □ □ □ 

2.問題解決能力 □ □ □ □ □ 

3.工作紀律、責任感及時間管理能力 □ □ □ □ □ 

4.專業知識與技能 □ □ □ □ □ 

5.本校學生在實習期間之整體表現 □ □ □ □ □ 

6.該生畢業後，貴公司是否會優先錄用? □會             □不會 

四、實習機構針對本校實習課程之建議： 
 

 

【個資宣告】 
　此資料之蒐集僅限於職涯活動辦理、會計與相關事務、憑證管理業務、協助公部門調查或執行業務及法令需求等目的使用，

非經當事人同意，絕不轉做其他用途，亦不會公佈任何資訊，並遵循本校資料保存與安全控管辦理。〈詳細個資管理可參閱

「銘傳大學資安暨個資保護管理要點」與「銘傳大學資安暨個資保護專區」(http://isms-pims.mcu.edu.tw) 



【Departments may add specialized questions related to their field of study】 
【Single-Sided Printing】 

Ming Chuan University Student Internship Satisfaction Survey 
(For Internship Institutions) 

Dear Company Supervisor, 
To understand the performance of our students during their internship and to continuously improve teaching quality, ensuring the curriculum 
aligns with employment needs, we kindly ask for your evaluation and feedback. Your input will serve as a valuable reference for the future 
development of our university and the services we provide. This survey data will be used solely for internal analysis within the university and 
will remain strictly confidential. Please feel free to respond honestly.After completing the survey, please submit it to the teacher responsible 
for the internship course in the respective department. Thank you for your assistance! 

I. Basic Information of the Internship Institution: 
1.​ Company Name: ____________________；Company Unified Business Number (not required for overseas 

institutions): ____________________ 
2.​ Form Filler's Name: ____________________；Department & Position: ____________________ 
3.​ Intern Name: ____________________；Date of Completion: ____________________ 

II. Satisfaction with the Internship Program: 

Topics 
Very 

Satisfied Satisfied Neutral Dissatisfied Very 
Dissatisfied 

1. Signing of the internship agreement □ □ □ □ □ 

2. Guidance teacher's site visit □ □ □ □ □ 

3. Benefits of the internship course to the 
institution □ □ □ □ □ 

4. Overall satisfaction with the off-campus 
internship program □ □ □ □ □ 

III. Satisfaction with the Interns: 

Topics 
Very 

Satisfied Satisfied Neutral Dissatisfied Very 
Dissatisfied 

1. Interpersonal skills □ □ □ □ □ 

2. Teamwork skills □ □ □ □ □ 

3. Problem-solving skills □ □ □ □ □ 

4. Work discipline, responsibility, and time 
management skills □ □ □ □ □ 

5. Overall performance of our students 
during the internship □ □ □ □ □ 

6. Will your company prioritize hiring this 
student after graduation? 

□YES             □NO 
IV. Suggestions from the Internship Institution Regarding Our Internship Program: 

 

 

[Personal Data Declaration] 
The collection of this data is strictly limited to purposes related to career activities, accounting and related affairs, certificate 
management, assisting public sector investigations or operations, and legal requirements. Without the consent of the individual, 
the data will not be used for any other purposes, nor will any information be disclosed. All data handling follows the university's 
data retention and security control policies. For more details on personal data management, please refer to the "Ming Chuan 
University Information Security and Personal Data Protection Guidelines" and the "Ming Chuan University Information 
Security and Personal Data Protection Portal" (http://isms-pims.mcu.edu.tw). 

http://isms-pims.mcu.edu.tw

